
 

 

Fællesbestyrelsen – Stauning Helhed 

Dagsorden 

Bestyrelsesmøde: torsdag d. 8. juni 2023 kl. 16.45 – 19.15 

Mødeleder: Thomas 

Referent: Lisbeth  

Mad: Tina 

1. Tidspunkt 16.45 – 16.55 

Godkendelse af dagsorden – punkter til evt. 

Godkendelse af referat 

Godkendelse 

2. Tidspunkt 16.55-17.15 

Nyt fra: 

● Elevrådet 
o Helle har opgaven med elevrådet også til næste år 
o Har elevrådet en opgave ved gavl-indvielse? 

● Formanden: 
o Dialog-forumsmøde på dagtilbudsområdet d. 12/6 kl. 19-21 på Innovest.  
o  

● Forældrevalgte: 
o Bobles-høretelefoner - 6 børn på en monitor. Det kan give ro for hele klassen. 

Ønske om at fremme udviklingen for det enkelte barn, der kan have udfordringer 
og samtidigt give ro til klassen. Kan det lejes, testes? Skal det på et lærermøde? 
Solveig og Thorkild kigger mere på emnet og vi hører nærmere. 

o Svale-ordningen - Ordningen er kommet i gang efter corona. Men der har ikke 
været interesse fra de store børns side. Derfor er det stoppet igen. Det skal prøves 
igen efter sommerferien med ansættelseskontrakt, udtalelse mm. 

● Personalet:  
o Stauning skole (medarbejderrep.) 

Lokale-ombytning før tid. 
Frisk-vind på mandag. 
Indvielse af gavl. 
Tanker om næste år, spændende, vi glæder os. Vi er spændte på de nye vilkår med 
reduceret forberedelse. Hvordan gør vi det. 
 

o Børnehaven og SFO (medarbejderrep.) 
Spirerne og spillopperne arbejde med eventyr 
Uglerne er i gang med at runde af. De har været på skolen. Det har været godt og de 
kommer til at føle sig mere trygge. 
Afslutningsfest - piratfest. 



 

 

Sfo - rekorduge, cykeldage. 
Der er lavet om i personalet. Cecillie har fået Gittes timer. 
Der er sommerfest d.22.6   

● Ledelsen (herunder børnetal/elevtal samt trivsel):  
o Dagtilbudsleder 

Første personalemøde i tirsdags. 
Der skal være fokus på de fysiske ramme, skærme legen, det skal være muligt at 
fortsætte en leg dagen efter, så noget må blive stående til næste dag. 
Udfordring med hurtig kørsel ind på parkeringspladsen.  
Forslag om bom. 
Der skal laves ny arbejdsplan og regnes på børnetal. 
Kost - den sunde madpakke italesættes, så børnene kan holde til en hel dag. 
Planer om besøg på plejehjemmet. 
Der skal arbejdes med læreplaner og de skal evalueres. 

- Der er efterfølgende en debat om kost og forslag til at der kommer 
en ud og fortæller om kost i september 

o Skoleleder  
Velkommen til Charlotte 
Vi er i gang med Air-master og der er fundet et spor af aspest og derfor er der noget 
lokaleomflytning. 
Godt samarbejde med ejendomscenteret og skolen skal ikke betale. 
Gavl-indvielse: Der skulle have været åbent hus, men da vi har mindre plads på 
skolen, laver vi det om til gavl-indvielse udenfor. 
Der er ikke sket nyt i forhold til samarbejdet med plejehjemmet 
Næste år: Færre lærere. 94 elever.  
Trivselsmåling: Det er et øjebliksbillede. Det er interessant at kigge bag om tallene.  
Thorkild bruger meget tid på elevsager. Lærerne gør det godt i forhold til børnene. 
Han er overrasket over hvor meget tid han skal bruge på det.  
Der er børn der ikke altid er vilde med at gå i skole. 
Vi skal have ny psykolog igen.  
Skolebyt her på skolen - positiv oplevelse 
 
 

3. Tidspunkt 17.15–17.25 

Thorkild - Skoleudviklingssamtale med forvaltningen 14. juni kl. 14.30 

Thorkild skal til skoleudviklingssamtale med forvaltningen. 

Formålet er at skabe en ramme for en tillidsfuld samtale om udvikling af skolen. Sprogvurdering, 

trivselsmålinger, lokale initiativer mm. 

Thorkild vil gerne have fokus på praktisk orienteret undervisning. 

4. Tidspunkt 17.25-17.40 

Thorkild - Næste skoleår 23/24 – Rammerne, klasser, personale mv. 

Vi er to lærere mindre til starten af næste skoleår. 

Der ændres på lærernes forberedelse. 



 

 

Lærerne skal læse flere timer. I gennemsnit skal lærerne læse 1,5 time mere pr. uge. 

Indvirkning på elever: Der bliver sammenlæste klasser i nogle fag.  

Drøftelse heraf. 

5. Tidspunkt 17.40-17.55 

Thorkild - Tema til drøftelse i kommende bestyrelses-år: Forældresamarbejde 

Fokus: hvordan samarbejder vi om barnet? Hvordan hjælper vi hinanden, så vi ikke bliver 

modstandere. 

Ønske om forældreoplæg 

Anbefaling: 

Podcast: Familiepsykologi: afsnit 22 skole-hjem samarbejdet, Forældreskabet: Special: Rikke Yde 

Tordrup 

 

6. Tidspunkt 17.55-18.10 

Thorkild - Distrikts-puljemidler – Ny ansøgningsprocedure – Midler til praksisrettede undervisning 

Stauning og Tarm har søgt på praksisrettet undervisning. 

Man kan låne hinandens projekter og søge på dem. 

Når der kommer børn i segregerede tilbud, så er der færre børn ude på skolerne, der kan få midler 

fra puljen. 

7. Tidspunkt 18.10-18.20 

Thorkild - Børnefødselstalsprognose 

 

8. Tidspunkt 18.20-18.50 

Agnethe/Johanne - principper (se vedhæftede, som læses inden mødet) 

Det vedtages at Agnethe og Johanne arbejder videre med deres arbejde med principper. 

Der skal være 8 obligatoriske lovpligtige principper. 

Bestyrelsen laver derudover lokalvalgte principper. 

Lærere og leder laver relevante procedurer/handleplaner/retningslinjer. 

Børnehuset: Solpolitik og kostpolitik. 



 

 

9. Tidspunkt 18.50-19.00 

Nyt fra Støtteforeningen - herunder sommermøde 

Der er sendt kontingent-opkrævning ud. 

 

10. Tidspunkt kl. 19.00-19.15 

Eventuelt 

Det giver mening at det er de samme der tager med til Folkeskolernes samråd. 

Kevin fortæller om SSP-møde for 6.klasse. Der var kun 4 forældre, men det gav mening i forhold til 

det der rører sig blandt unge, gode klasseaftaler, rusmidler, sociale medier. 

Kevin har været på skolen i Skjern og har fået et godt indtryk af skolen. 

 


